



1



3



2



4

1. Cartier Paris Nouvelle Vague Ring

卡地亞戒指 Price Upon Request
金色鏤空的戒指，時空中散落的珍珠，就像生命永恆的秘密，珍藏在金色流光的歲月中。
Like a treasured secret, a surprising glimpse of culture freshwater pearls out from a golden lattice in a multi-dimensional ring.
At Cartier Boutique, (604) 683-6878, cartier.com

2. Sieger By Fürstenberg Teapot

黛安·馮芙絲汀寶茶壺 \$645
當紅茶的奶香在庭院中悠然綻放，讓這款深紅樹葉和金色小鳥的手繪茶壺，陪伴您度過寧靜美好的下午茶時光。
Handpainted petals of crimson and gold flutter over a field of creamy porcelain, turning each sip of fragrant jasmine tea into a voyage to an emperor's garden.
At Atkinson's, (604) 736-3378, atkinsonsofvancouver.com

3. Gucci Bamboo Daily Blooms Bag

古馳花卉手包 \$3,060
精緻的花朵在櫻桃紅的愉悅色調中甜美綻放，粉白和淺綠的搭配就像一組清新和諧的音符，演繹著即將到來的春之奏鳴曲。
Hasten spring's arrival with a juicy cerise bag, abloom in delicate blossoms. A crisp white-on-white ensemble is all this oversized stunner needs to shine.
At Gucci Boutique, (604) 488-0320, gucci.com

4. Van Cleef & Arpels Lady Cardinal Carmin Watch

梵克雅寶腕錶 Price Upon Request
雞血石的翅膀揮灑著不羈的魅力，美玉的含蓄訴說著東方的神韻。讓這款梵克雅寶腕錶成為妳高貴神秘的最佳代言吧。
Spread your wings and fly with the scarlet-plumed cardinal on a marquetry landscape strewn with jade, bloodstone, and variscite. A lipstick-red strap renders bracelets obsolete.
At Birks, (604) 669-3333, maisonbirks.com

Pouellato
M'AMA NON M'AMA COLLECTION



PH. GUIDO MOCATICO

POMELLATO.COM

VANCOUVER · PACIFIC CENTRE · TEL: 604 257 2390



1



3



2



4

1. Stella McCartney Charlene Jacket

史黛拉·麥卡尼印花夾克 US\$2,825

中性的黑色夾克和多彩的自然色調共同演繹出別樣的情趣，搭一款時尚的寬腿褲和印花高跟鞋，將妳的品位詮釋到極至。

Menswear meets unabashed femininity in a tailored noir wool tuxedo jacket splashed with vibrant botanicals. Go sharp and sleek with a wide-legged trouser and patent stiletto.

stellamccartney.com

2. Alexander McQueen Embroidered Flower Box Clutch

亞歷山大·麥昆手包 \$3,895

粉、金、紅三色花卉在白緞面上絢麗的盛開，讓銀色的蝴蝶也流連忘返。有這款亞歷山大·麥昆的手包隨身，妳已不需要珠寶的陪襯。

No need for jewellery when you accompany a classic gown with a floral-emblazoned satin clutch, topped with a whimsical butterfly-bedecked knuckle ring.

alexandermcqueen.com

3. Van Cleef & Arpels Rose de Noel Clip

梵克雅寶胸花 \$27,900

珊瑚色的寶石花驅散了冬日殘存的冷意，金色的鑽石花蕊像是溫馨的魔法，讓陽光由內而外的綻放。

In midwinter, Christmas roses enchant with their frosted blush — and so does this blushing coral clip with a gold-and-diamond sunburst core, a sparkling nod to the wintry flower.

At Birks, (604) 669-3333, maisonbirks.com

4. Louis Vuitton Flower Field Strap Pump

路易·威登印花高跟鞋 \$1,900

粉色的3D刺繡印花在金色緞帶上優雅綻放。無論是雞尾酒會或香檳盛宴，這款LV真皮跟鞋都可以為妳完美的裝扮畫龍點睛。Cocktails or champagne? Whatever your fancy, a silk ankle-strap pump dressed in gilded leather and 3D embroidery is an easy choice for a night at the lounge.

At Louis Vuitton Boutique, (604) 696-9404

louisvuitton.com

A New Generation of Lighting Centerpieces



CRYSTAL EMPIRE

CRYSTALLINE ICICLES

CRYSTALON



新一代的突破性設計賦予Swarovski Lighting Centerpieces十足魅力。這款瑰麗耀眼的全新水晶燈完美詮釋了Swarovski的奢華不凡。

12420 Bridgeport Rd., Richmond, B.C.
604-270-3339 / Mon.-Sat. 9-5:30, Sun.12-5
www.thelightingwarehouse.com

THE
LIGHTING WAREHOUSE

Western Canada's Largest Lighting Selection. No One Even Comes Close.



1



3



2



4

1. Missoni Home Piombino Ottoman

米索尼寶石印花圖凳 \$1,005

在米索尼的寶石印花圖凳上卸下疲憊，在皇家的雍容中讓自信與力量再次充滿內心。

Rest upon a throne of jewels — or just feel like you could, with a velvet-cushioned ottoman wrapped in a gemstone motif. Place in a foyer or use as a lush vanity seat.

At RocheBobois, (604) 633-5005, roche-bobois.com

2. Oscar de la Renta Radzimir Belt

奧斯卡·德拉倫塔腰帶 \$962

黑色水晶彷彿是你簡約神秘風格的代言，在真皮和絲綢的腰帶上灼灼生輝。它擁有把簡約白襯衣轉變身為晚裝的魔力。A crystal bouquet glints mysteriously from the center of a black ribbon in silk and leather. Wrap over a white blouse for effortless day-to-night transformation.

At Holt Renfrew, (604) 681-3121, holtrenfrew.com

3. Dolce & Gabbana Swarovski Embellished Ankle Boots

杜嘉班納水晶短靴 US\$1,743

杏仁型的鞋頭和鞋跟上鑲嵌的奧地利水晶，無疑是這款杜嘉班納短靴的亮點。如果搭配寬大有型的上衣和搖曳多姿的迷你裙，會更讓你的回頭率大增。

Coming or going, the jewel-studded block heels of these patent almond-toe booties will draw a second glance. Top with a swiny mini and cropped chunky sweater.

At net-a-porter.com

4. De Beers Talisman 10 Large Medal

戴比爾斯原鑽護身符 Price Upon Request

彷彿帶著原鑽那古老神秘的能量，這款戴比爾斯吊墜就像一款帝王的護身符，為它尊貴的主人帶來永恆的守護。

Channel your regal grace with a weighty gold medallion pendant harnessing the unbridled beauty of rough diamonds, an ancient talisman once worn exclusively by royalty.

At De Beers Boutique, (604) 235-5555, debeers.com



太阳众筹
SUNCRF

人人
做
地
主

人人做地主
太阳众筹

什么是太阳众筹的概念?

大型商业地产项目是超级富豪的专属，让中小投资者遥不可及。今天，依托太阳商业地产投资公司多年成功的商业模式，应众多中小投资者的强烈要求，我们推出了太阳商业地产众筹平台。其目的是使15万加币投资者能参与到数千万的商业地产项目中来。每个项目在太阳商业地产投资公司领投80%的前提下，让中小投资者与超级富豪一起成为大型商业地产项目的拥有者，共享利益最大化!

联络我们的
副总裁...



AMY 张
778.858.7809



JULIA 刘
604.322.6666



LEO 刘
778.558.7828



VIVIAN 尹
778.898.3081



太阳众筹控股有限公司

公司电话 604.559.0089

公司地址 Unit #550, 999 West Hastings St.
Vancouver, B.C. V6C 2W2

周一至周五 10am - 6pm



1



2

1. Roche Bobois Florian Armchair

羅奇堡座椅 \$3,125

別出心裁的彩條讓這款座椅擁有了路易十四時代的華貴韻味，而細節的傳統造型同時將清新現代與高雅經典風格完美融合。Unexpectedly mod stripes dress the back of this Louis XVI style armchair. A traditional carved beech frame and velvet upholstery balance the nouveaux classique piece. At RocheBobois, (604) 633-5005, roche-bobois.com

2. Jonathan Adler Multi Windmill Pillow

方形靠枕 US\$175

明亮的色調和70年代特有的編織刺繡工藝帶來了中世紀的藝術氣息。這款彩條方形靠枕會和妳的純色椅子成為居室的最佳拍檔。

Woolen mid-Century brights are woven into artsy patterns using a '70s Bargello needlepoint technique. Toss onto a monochromatic chair for laid-back appeal. jonathanadler.com



3



4

3. Tory Burch Stripe Cashmere Pullover

湯麗柏琦彩條羊絨衫 US\$350

彩虹色調和清新米色讓人重溫70年代的自由精神，羊絨面料則讓妳的格調不露聲色的融合在中性和休閒的隨意中。The hip '70s rainbow sweater gets a luxe makeover in a sumptuous cashmere pullover, but keeps its comfy tom-boy vibe.

toryburch.com

4. Roger Vivier Belle Colorblock Flats

羅傑·維維亞彩條平底鞋 US\$725

鞋頭的方形彩條裝飾點亮了妳情趣盎然的生活，烏木和象牙色的搭配則是永恆的優雅經典。

A hint of color adds a playful edge to the square-toed patent flat, the vivid pilgrim buckle and heel winking at its timeless ebony-and-ivory elegance.

bergdorfgoodman.com

BOSS STORE

BLUBIRD

CRATE&BARREL

DKNY

MAXMARA

MICHAEL KORS

TIFFANY & CO.



ONLY
OAKRIDGE

*Proudly presenting works from the
National Gallery of Canada*

HIGH ART. HIGH STYLE.

A TRIBUTE TO THE MASTERS.

Inspired by the paintings in the National Gallery's European art collection, Oakridge is proud to present these stunning masterworks in a new way. This second edition of the series presents a work by Gustave Courbet (1819-1877), one of the most radical of 19th-century French artists.

Imprisoned for taking part in the 1871 populist uprising known as the Paris Commune, Courbet was limited to painting the flowers and fruit his sister Zoé and his friends brought him. With his bold handling, Courbet made the traditional subject of the still-life into something expressive and defiantly modern, influencing the next generation of French artists.



Look closer – for more on Courbet, and the full story on this series, visit oakridgecentre.com

GUSTAVE COURBET, *STILL-LIFE*, (DETAIL) 1871. NATIONAL GALLERY OF CANADA, OTTAWA. PHOTO © NGC

National Gallery of Canada Musée des beaux-arts du Canada